

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងការពារជាតិ

សូមក្រាបបង្គំថ្វាយព្រះពរ

ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ
នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ក្នុងទិវាចូលឆ្នាំថ្មី ឆ្នាំសកល២០២៣

ព្រះករុណា ជាមហាសេនាបតីត្រីមុខ ជាតិគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ក្នុងឱកាសជំនួញបុណ្យ ប្រកបដោយសេចក្តីសោមនស្សរីករាយ ក្នុងទិវាចូលឆ្នាំថ្មី ឆ្នាំសកល២០២៣ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំនិងភរិយា សូមលំឱនកាយក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះរាជសព្ទ សាធុការពរជ័យ បរវស្សស្តី សិរីមង្គល វិបុលសុខ មហាប្រសើរ ថ្វាយ **ព្រះករុណា ជាមហាសេនាបតីត្រីមុខ** សូមទ្រង់ ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូរណ៍ ព្រះកាយពលរឹងមាំ ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីគង់ប្រថាប់ជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ ដល់កូនចៅប្រជារាស្ត្រ ទាំងក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ននិងទៅអនាគត។

នាឱកាសដ៏មហាជ័យមង្គលនេះ ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងថ្វាយនូវកតញ្ញតាមយ៉ាងស្មោះស្ម័គ្រ បំផុត ចំពោះព្រះមហាករុណាទិគុណរបស់ **ព្រះករុណា ជាមហាសេនាបតីត្រីមុខ** ជានិច្ចកាលព្រះអង្គតែងយកព្រះ រាជហឫទ័យទុកដាក់ជាទីបំផុតរាល់ព្រះរាជកិច្ចសង្គម និងបានបូជាព្រះរាជកាយពលក្នុងបុព្វហេតុបម្រើជាតិមាតុភូមិ នាំមកនូវសុខសន្តិភាព ស្ថិរភាព និងការអភិវឌ្ឍប្រកបដោយភាពសុខដុមរមនា ជូនប្រជានុរាស្ត្រទូទាំង ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។ ជាពិសេសព្រះអង្គបានយាងចុះជួបផ្ទាល់ប្រាស្រ័យសាកសួរសុខទុក្ខ ព្រះរាជទានព្រះរាជ អំណោយដល់ប្រជានុរាស្ត្រទីទីលក្រ មានទុក្ខលំបាក រងគ្រោះដោយធម្មជាតិនានា ប្រកបដោយព្រះរាជហឫទ័យ មេត្តា ករុណា មុទិតា ឧបេក្ខា ធ្វើឱ្យប្រជានុរាស្ត្រជាកូនចៅចងចាំជានិច្ចមិនអាចបំភ្លេចបាននូវព្រះរាជគុណូបការៈ ដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមថ្លៃថ្លា របស់ព្រះអង្គ។

ជាថ្មីម្តងទៀត ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមលំឱនកាយវាចាចិត្ត បូងស្តង់ចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ មានទេវតារក្សាព្រះមហាស្មេតត្រ ព្រមទាំងព្រះរាជគេជបារមី នៃអតីតព្រះមហាក្សត្រខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ សូមប្រោស ព្រះរាជទានប្រសិទ្ធិពរជ័យ ថ្វាយ **ព្រះករុណា ជាមហាសេនាបតីត្រីមុខ** ប្រកបដោយព្រះបរមសុខ មានព្រះរាជ សុខភាពល្អបរិបូរណ៍ ព្រះកាយពលមាំមួន ព្រះជន្មាយុយឺនយូរ ដើម្បីបានគង់ប្រថាប់ជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ដល់ទូលព្រះបង្គំ ជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ព្រមទាំងប្រជារាស្ត្រខ្មែរអស់កាលជានិច្ចនិរន្តរ៍តរៀងទៅ។

សូម **ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ** នៃ**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** ជាទីគោរពសក្ការៈទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត អំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃ **សុក្រ ១៦ ខែ ឧសភា** ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ព.ស. ២៥៦៦
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី **១០** ខែ **ឧសភា** ឆ្នាំ ២០២២
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

សម្តេចពិជ័យសេនា ឡឿ ច្បារ៉ា